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Tid: 2 nov 2022 kl. 19:00-20.30 Plats: Hemma hos Alenka i Södertälje. 
 
Närvarande:  Alenka Jejcic, Anne Kawecki, Kerstin Karlsson, Kristin Persson, Lasse Ljungdahl, Olof 

Näslund och Mats Johansson 

 

1. Mötets öppnande. 
Alenka öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen. 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av mötesordförande och sekreterare. 
Alenka valdes till mötesordförande och Anne K till sekreterare. 

4. Val av justerare 
Olof och Mats valdes till justerare 

5. Föregående styrelsemötesprotokoll. 
Föregående styrelsemötesprotokoll godkändes. 

6. Inkommen (post, email, facebook, tel) 
- Ingen fysisk post har inkommit. Inga telefonsamtal. 
Kristin har fått ett email från Södertälje kommuns miljöstrateg med en inbjudan att delta i ett 
hållbarhetsevent den 30 nov kl. 16:30 – 18:45 i Stadshuset med en föreläsning och ett efterföljande 
panelsamtal. Kristin skickar ut denna inbjudan till alla i styrelsen med länk till anmälan. Lasse ser till att 
alla föreningsmedlemmar får en inbjudan via email runt den 15 november.  
 

7. Ekonomi. 
Vi har inte fått in återbäringen på kontot än. Vi har fortfarande 19 000 kr kvar på kontot. De som har 
gjort utlägg för föreningen kan skicka beloppen via email till Lasse för ersättning och lämna in kvitton 
senare. 
 

8. Remisser-Södertälje (inlämnade, kommande). 
Inlämnade: 
Kompletterande granskning av Ostlänken; sträckan Gerstaberg – Långsjön. Lars K och Kerstin har skickat 
in synpunkter bl.  a.  att placera avfarten från motorvägen vid Gerstaberg i stället för vid Järna. 
 

Kommande:  
 

Länsförbundets nya Policy för hållbar stadsutveckling är på remiss till den 18/11 - 22. 
Man vill ha synpunkter på den. Lars K och Kerstin besvarar den. (Se under punkt 11.) 
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9. Remisser-Nykvarn (inlämnade, kommande). 
Inga. 

 

10. Rapporter. 

- Seniordagen på Tom Tits 19/10. Rapport med foton på kretswebben. Den var mycket trevlig enligt 
Kerstin. Det var mycket folk där och många besökte naturskyddsföreningens bord och gick 
tipspromenaden. 
  
- Studiebesök på Tveta återvinning den 8 november 2022 blev lyckat. Det var intressant att se den nya 
biokolsanläggningen. Ca 25 personer deltog. Rapport med foton på kretswebben.    
  
- Begäran till Nykvarns kommun om tillsyn beträffande Open Infras fiberdragning i Mindalssjön 
(Nykvarn). Resultat: Nykvarns kommun kollar strandskyddet, Länsstyrelsen kollar miljöpåverkan (utförlig 
info i Lars email 14/10). Inga rapporter än.  
  
- Workshop för friluftsliv för föreningar i Södertälje 24/10. Kristin kunde inte delta som planerat pga 
sjukdom med skickar in kommentar som förmedlas till oss senare.  
  
- Bornsjön - workshop om friluftsliv (Teams) 27/10: Lars deltog (och fick många idéer till vårens 
program! Återkommer när programmet diskuteras!) Ett problem är att vandringsleder i området inte 
underhålls och det är svårt att ta sig till området utan bil. 
  
Lars och Kristins blev intervjuade om den nya klimat och miljöplanen 2030. Mycket av deras arbete togs 
upp i det nya dokumentet. 
 

11. Kommande aktiviteter. 

- 23/11 Martin Emtenäs om biologisk mångfald på Södertälje stadsbibliotek: 22 anmälda hittills. Lasse 
skickar ut inbjudan till alla medlemmar via Rutger ca två veckor innan.  
  
- 3/12 Utflykt till Vattgruvsmossen: 7 anmälda hittills. Lars tänker cykla dit någon dag i november för att 
kolla (pendel till Järna, sen 8 km). Någon mer utöver Olof som hänger på?  
  
- Länskretsen söker lämpliga personer till Länsstyrelsens Viltförvaltningsdelegation. Någon som är 
intresserad? (Jonatan Borling behöver svar senast 9/11) Ingen i styrelsen har tid eller tillräckliga 
kunskaper i ämnet. 
  
- Länsförbundets nya Policy för hållbar stadsutveckling är på remiss till 18/11. Lars och Kerstin ansvarar.  
Kerstin har börjat läsa den. Den har ett mycket bra innehåll. Vi kan ändå fundera på vad som skulle 
kunna läggas till. Det borde t. ex vara förbjudet att förstöra gamla handelsträdgårdar med stenläggning 
och bygge av murar. Det borde också var förbjudet att ta bort fruktträd från villatomter och att 
stenlägga dem. Det försvårar också uppsugning av regnvatten. 
Nya byggregler behövs. Det går dock ej att påverka på de områden där redan detaljplaner är gjorda. På 
nya detaljplaner kan byggnadsnämnden där i mot lägga in skydd för trädgårdar mm. 
  
- Kretskonferens för länets kretsstyrelser 26/11. Det kommer vara ett rätt brett tema på denna 
konferens. Birger Schlaug kommer prata på temat "Vad ska vi ha samhället till?" och Ingrid Rogblad från 
Studiefrämjandet kommer prata om hur vi kan engagera fler. Mats deltar i kretskonferensen. 

- Texten på kretswebbens förstasida om ”Föreningen” bör uppdateras.  
Alla i styrelsen går in och kollar hemsidan www.sodertalje.naturskyddsforeningen.se och kommer med 
förslag till ändringar på nästa möte 23/11. 

 
- Dags att ta itu med vårens program! Någon som kan hålla i det? 
 Ingen vill/kan hålla i hela programmet men kan var ansvarig för en eller två punkter på programmet. 
 

http://www.sodertalje.naturskyddsforeningen.se/
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Programförslag: 
- Vargspaning (Olof) 
- Ny städdag på samma plats som tidigare (Kertsin) 
- Naturutflykt med inriktning på den andliga upplevelsen av naturen. (Kristin) 
- Fågelskådning i Tullgarn med ornitologiska föreningen (Mats) 
- Föreläsning om våtmarker. Therese Ehrnsten på naturskyddsföreningen håller föreläsningar om detta. 
therese.ehrnsten@naturskyddsforeningen.se (Anne) 
 
 

12. Nästa Möte. 

Nästa styrelsemöte hålls den 23 nov -22 kl. 20:00 – 21:00 på ”Galleri kretsen”efter Martin Emtenäs´ 
föreläsning på Södertälje stadsbiblioteket. 

 

 

13. Övrigt. 

Inget. 
 

 

Vid protokollet: 
 
 

 

Anne Kawecki 

 

Justeras:    

   

 

 

         Mats Johansson   Olof Näslund 
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